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БЕОГРАД – Потпредседник Демократске странке Душан Петровић изјавио је јутрос да
је Србија урадила све што је у погледу реформских процеса на европском путу било
потребно, али да је Резолуција 1244 Савета безбедности УН тачка испод које се не може
ићи.

  

„Резолуција 1244 је тачка испод које државна политика и Србија неће, нити може да
иде”, рекао је Петровић оцењујући да је одлука Европског савета да одложи
додељивање статуса кандидата за члана ЕУ Србији политичко питање.

  

Петровић је гостујући јутрос на РТС рекао да постоји озбиљан наговештај да би у другој
половини фебруара, односно у марту, ово питање поново требало да буде отворено.

  

„Завршили смо велики посао на системским стварима од државне админстрације,
правосуђа, до реформи у економији и ову државну политику водимо док је ове државне
владе”, рекао је Петровић.

  

На питање да ли ће бити превремених избора, Петровић је одговорио да нема ниједне
важне тачке у државној политици од које је ова влада одступила и „оно што нисмо
успели да урадимо данас, успећемо у догледно време”.

  

Он је истакао да је питање превремених избора питање постојања већине у парламенту
и да нема ни информације, ни утисак да је та већина угрожена, а да предстоји усвајање
буџета што је најважнија у току године када се сагледава да ли та парламентарна
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већина постоји или не.

  

Петровић, који је и министар трговине, пољопривреде, шумарства и водопривреде,
оцениоје да никоме у овом тренутку није у интересу да идемо на изборе пре него што им
дође време, на пролеће, како то прописују Устав и закон, а све друго би било
нерационално.   

  

(Танјуг)
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